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BROI.0012.3.7.2016 

 

 

Protokół nr 15/16 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

z dnia  28 października 2016  roku 

 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

 

Pan Karol Matusiak Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu dnia 28 

października 2016 roku o godzinie 10:05
 
otworzył obrady Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu 

w Zespole Szkól w Lubrańcu. Powitał członków Komisji oraz Pani Agatę Wojtkowską – 

Zastępcę Dyrektora ZS w Lubrańcu a także Pana Roberta Pawłowskiego – Naczelnika 

Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych.  

 Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2) Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodnicząca Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 6 osób stanowi wymagane 

quorum, a zatem obrady są prawomocne.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

3) Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali porządek obrad. Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do 

porządku obrad? 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad: 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Analiza stanu majątku – wizja lokalna. 

5) Akty prawne szkoły i dokumentacja szkoły. 

6) Stan i  struktura zatrudnienia w jednostce, w tym: kwalifikacje z podziałem na stopień 

awansu zawodowego nauczycieli, pracownicy administracji i obsługi. 

7) Wyposażenie szkoły. 

8) Forma kształcenia i kierunki nauczania. 

9) Liczba uczniów w roku szkolnym 2016/2017, w tym: liczba uczniów  przystępujących 

do egzaminu dojrzałości i ich wynikach za rok szkolny 2015/2016. 

10) Problemy i potrzeby jednostki. 

11) Zamknięcie obrad Komisji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził 

procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

porządek obrad został przyjęty. 
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Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4) Analiza stanu majątku– wizja lokalna. 

 

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu dokonała wizji lokalnej ZS w Lubrańcu. Po dokonaniu 

wizji Przewodniczący Komisji stwierdził, że komputery stanowiące wyposażenie szkoły są z 

roku 2004, 2001 to istnieje potrzeba doposażenia tej szkoły w  takiego typu urządzenia. W 

przypadku korytarzy należy dokonać remontu podłóg na korytarzach i salach lekcyjnych. 

Ponadto należałoby doposażyć bibliotekę w nowe zbiory książkowe. W Sali historycznej jest 

rzutnik, ale nie ma laptopa co uniemożliwia korzystanie  z tego rzutnika.  Obecnie trwa etap 

tworzenia budżetu an rok 2017. Przewodniczący Komisji zapytał, czy wydział Edukacji i 

Spraw Społecznych widzi problemy tej szkoły. Komisja zaproponowała następujące wnioski 

do projektu budżetu powiatu na rok 2017: zabezpieczyć środki finansowe na wykonanie 

termomodernizacji oraz  wymianę dachu budynku Zespołu Szkół w Lubrańcu oraz na inne 

prace remontowe związane z  estetyką korytarzy tej szkoły; zabezpieczyć środki finansowe na 

doposażenie klas historycznych, geograficznych oraz informatycznych szkół prowadzonych 

przez powiat włocławski oraz na wymianę sprzętu komputerowego, aby oferta edukacyjna 

szkół była atrakcyjniejsza.  

Radny Tomasz Chymkowski zaproponował, aby Naczelnik Wydziału sprawdził, czy w 

poprzednich latach były wnioski dyrektora w tym zakresie. Jeśli chodzi o bieżące kwestie 

związane z jakimikolwiek zakupami o taka potrzeba powinna wyjść od dyrektora palcówki po 

konsultacji z konkretnymi nauczycielami. To jest materiał do analizy. Ani komisja ani 

wydział nie jest w stanie przygotować propozycji takiej jaka powinna zaspokoić potrzeby 

palcówki. To musi wyjść od placówki. Czy to było konsultowane w ramach wcześniejszych 

zakupów? Należy przygotować materiał do analizy, który posłuży zarówno zarządowi jak i 

komisji, ponieważ ten temat powinien wrócić na komisje do dalszych prac. 

Pani Agata Wojtkowska- Zastępca Dyrektora ZS w Lubrańcu powiedziała, że trudno jej 

powiedzieć, czy dyrektor składał takie zapotrzebowanie. 

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że tą kwestie sprawdzi Wydział Edukacji i Spraw 

Społecznych.  

Pani Agata Wojtkowska-Zastępca Dyrektora ZS w Lubrańcu powiedziała, że 

największego doposażenia wymagają sale lekcyjne w których odbywają się takie przedmioty 

jak geografia, historia, WOS.  

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że w tej kwestii należy się porozumieć z 

Wydziałem Inwestycji Rozwoju. Rozważana była możliwość przystąpienia do konkursu w 

ramach doposażenia, który będzie w najbliższym czasie ogłoszony. Radny wnioskował 

wcześniej o dokonanie bilansu wszystkich placówek oświatowych. W ramach ewentualnego 

Centrum Kształcenia Zawodowego wtedy zrobić zbilansowany wniosek, aby potraktować to 

globalnie. Trzeba byłoby bezpośrednio rozmawiać z wydziałem inwestycji. A tutaj skupić się 

najpilniejszych potrzebach. Jeśli będzie możliwość  skorzystania ze środków zewnętrznych. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że komisja widzi potrzebę inwestowania w szkołę. To 

w jakiej formie będzie to zrealizowane  to zostanie poddane pod dyskusję. 

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy szkoła korzysta z Narodowego Programu 

Czytelnictwa w ramach którego następuje doposażenie bibliotek? 

Pani Agata Wojtkowska-Zastępca Dyrektora ZS w Lubrańcu powiedziała, że szkoła 

przystępuje do tego projektu.  

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że Dyrektor ZS w Izbicy Kujawskiej wymienia 

sprzęt komputerowy w pracowni informatycznej poprzez program  Euroschola. W ten sposób 

szkołą uzyskuje używane komputery (2 letnie), ale z bardzo dobrymi procesorami, można 

ewentualnie otrzymać laptopa za 1 zł.  
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Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że jest opracowana dokumentacja na 

termomodernizację obiektu. Radny zapytał, czy nie można byłoby rozszerzyć tej 

dokumentacji o wymianę punktów świetlnych na energooszczędne i niektórych opraw i lamp. 

Jeśli nie udałoby się rozszerzyć tej dokumentacji to ze środków Funduszu Ochrony 

Środowiska.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy do termomodernizacji można podłączyć wymianę 

podłóg? 

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że będzie ciężko. Radny poprosił, aby zwrócić 

uwagę na oświetlenie i wymianę opraw. 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji kto jest za podjęciem wniosku, aby 

sprawdzić możliwość gdyby było prowadzane prace w zakresie termomodernizacji 

zastosować wymianę opraw a jeśli nie uda się tego wykonawca to ewentualnie skorzystać z 

środków z funduszu ochrony środowiska.  Ponadto wewnątrz budynku szkoły należałoby 

przeprowadzić następujące prace: wymiana instalacji elektrycznej (obecnie jest aluminiowa) 

remont podłóg na korytarzach i w salach lekcyjnych.  

Wyniki głosowania: 

Za-6 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

 

 i przystąpił do realizacji kolejnych punktów porządku obrad.  

 

5) Akty prawne szkoły i dokumentacja szkoły. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił dyrektora o przedstawienie aktów prawnych szkoły i 

dokumentacji szkoły. 

Pani Agata Wojtkowska Zastępca Dyrektor ZS przedstawiła następujące dokumenty: 

- Statut Zespołu Szkół nadany uchwała nr XL/366/02 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 

27.09.2002 r., zmieniony uchwałą Rady Pedagogicznej Zespołu Szkół w Lubrańcu z dnia 

31.08.2015 r.,  

- Regulamin Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych, 

- Kodeks Etyki Nauczycieli – załącznik nr 1 do Zarządzenia Nr 2/2011 Dyrektora Zespołu 

Szkół w Lubrańcu z dnia 16.03.2011 r.,  

- Program profilaktyki szkolnej na lata 2015 – 2018, 

- Koncepcja pracy szkoły na lata 2014 – 2019 – załącznik do uchwały nr 23/XV/2014 Rady 

Pedagogicznej Zespołu Szkół w Lubrańcu z dnia 26.06.2014 r.,  

- Polityka rachunkowości  

- Regulamin Organizacyjny Zespołu Szkół w Lubrańcu – załącznik do Zarządzenia Nr 5/2015 

Dyrektora Zespołu Szkół w Lubrańcu z dnia 07.08.2015 r.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania? Wobec braku pytań 

Przewodniczący Komisji przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

 

6) Stan i  struktura zatrudnienia w jednostce, w tym: kwalifikacje z podziałem na 

stopień awansu zawodowego nauczycieli, pracownicy administracji i obsługi. 

 

Zastępca Dyrektor ZS poinformowała, iż w ZS jest zatrudnionych ogółem nauczycieli na 

14,49 etatach, tj.:  

- dyplomowani 8 etatu 

- mianowani – 5,65 etatu 

- kontraktowi – 0,84 etat 

- stażyści – 0 etatu 

Jeżeli chodzi o wykaz etatów pracowników administracji i obsługi ZS w Lubrańcu, to 
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przedstawia się on następująco: 

- główny księgowy – 1 etat 

- sekretarz szkoły – 1 etat 

- sprzątaczka 3 osoby– 2,25 etatu 

- woźny, konserwator – 1 etat 

Ogółem 5,25 etatu.  

Przewodniczący Komisji zapytał, dlaczego nauczyciel biologii, fizyki jest zatrudniony na 

11,16/18 etatu? Podobnie jest w przypadku nauczyciela matematyka i geografii. 

Zastępca Dyrektor ZS poinformowała, iż nauczyciel matematyki, geografii, biologii i fizyki 

nie są zatrudnieni na cały etat. Pozostałą część etatu uzupełniają w innych szkołach.  

Przewodniczący Komisji zapytał ile wynosi etat nauczyciela religii? 

Zastępca Dyrektor ZS poinformowała, iż katechetka jest zatrudniona na 15,16/18 etatu. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy w szkole uczą również księża? 

Zastępca Dyrektor ZS odpowiedziała, że w szkole religii uczy tylko katechetka, księża nie 

prowadza katechezy.  

Radny Tomasz Chymkowski zapytał, czy patrząc w przyszłość i nowe perspektywy ta kadra 

jest wystarczająca? 

Zastępca Dyrektor ZS powiedziała, ze dyrektor dba o politykę kadrową. Jeśli jest jakaś 

potrzeba to poszukuje specjalistów i zatrudnia najlepszych.  

Przewodniczący Komisji zapytał, jakich języków obcych uczy się młodzież uczęszczająca do 

ZS w Lubrańcu? 

Zastępca Dyrektor ZS powiedziała, że młodzież uczy się 2 jeżyków: niemieckiego i 

angielskiego. 

 

 

7) Wyposażenie szkoły. 

 

Zastępca Dyrektor ZS poinformowała, iż w szkole znajduje się 13 sal lekcyjnych, 

biblioteka, 2 łazienki, sala gimnastyczna z zapleczem sanitarnym i kuchennym, 

pomieszczenie służące za świetlicę, sekretariat, gabinet dyrektora, pomieszczenie woźnego, 

które służy jako pomieszczenie dla pracowników obsługi, archiwum podręczne i magazyn 

środków czystości. W holu przy Sali gimnastycznej urządzono pomieszczenie dla 

pielęgniarki. Na terenie szkoły znajduje się kompleks boisk sportowych –Moje boisko –Orlik 

2012, który jest ogólnodostępny. W sześciu salach lekcyjnych znajdują się zestawy 

multimedialne (komputer, projektor, tablica interaktywna). W bibliotece znajduje 8 

stanowisko komputerowych. Sprzęt ten jest przestarzały i młodzież raczej z niego nie 

korzysta. W pracowni informatycznej, znajduje się 15 stanowisk komputerowych dla 

uczniów. Sprzęt ten jest stary i należałoby go wymienić. W szkole znajduje się również sala 

językowa wyposażona w zestawy słuchawkowe dla uczniów i stanowisko pracy dla 

nauczyciela. W ramach posiadanych środków budżetowych zakupywane są pomoce 

dydaktyczne i wyposażenie. 

Radny Stanisław Budzyński zwrócił uwagę, na to że brakuje części w ogrodzeniu szkoły.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy jest potrzeba dokończenia ogrodzenia szkoły? 

Zastępca Dyrektora ZS poinformowała, iż nie wie dlaczego to nie zostało dokońcozne. 

Ogrodzenie było wykonywane w zeszłym roku.  

 

8) Forma kształcenia i kierunki nauczania. 

 

Zastępca Dyrektora ZS poinformowała, iż łączna liczba uczniów w LO i ZSZ wynosi 148. 

 

Klasa  Profil Przedmioty rozszerzone 
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I Humanistyczno-

przyrodniczy 

Do wyboru od klasy II 

II przyrodniczy Biologia, chemia, j. angielski 

społeczny Geografia, wos, j. angielski 

III przyrodniczy  Biologia, chemia, j. angielski 

społeczny Geografia, wos, j. angielski 

 

 

Klasa Zawody 

 

 

I 

Sprzedawca  

Mechanik pojazdów samochodowych  

Cukiernik  

Fryzjer  

Monter instalacji i urządzeń sanitarnych  

Murarz-tynkarz 

kucharz 

 

 

 

II 

Sprzedawca  

Piekarz  

Cukiernik  

Fryzjer  

Ślusarz  

Monter inst. i urz. sanit.  

stolarz 

 

 

 

 

III 

Sprzedawca  

Mechanik pojazdów samochodowych  

Piekarz  

Cukiernik  

Fryzjer  

Murarz – tynkarz  

Ślusarz  

 

Przewodniczący Komisji zapytał, gdzie praktyki odbywają uczniowi kształcący się w 

zawodzie murarza, mechanika? 

Zastępca Dyrektora ZS poinformowała, iż w szkolę wygląda to w taki sposób, że uczeń 

zgłaszając się do szkoły zawodowej przedstawia umowę potwierdzającą możliwość odbycia 

praktyk w danym zakładzie pracy.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy szkoła pomaga w organizowaniu praktyk dla uczniów? 

Zastępca Dyrektora ZS poinformowała, że jeśli jest taka potrzeba to opiekun praktyk 

zawodowych Pani Ewa Stasiak, która na bieżąco odwiedza zakłady pracy  i monitoruje te 

kwestię.  

 

 

9) Liczba uczniów w roku szkolnym 2016/2017, w tym: liczba uczniów  

przystępujących do egzaminu dojrzałości i ich wynikach za rok szkolny 2015/2016. 

 

Zastępca Dyrektora ZS poinformowała, iż łączna liczba uczniów w LO i ZSZ wynosi 148. 

Liceum Ogólnokształcące – liczba uczniów 101. Zasadnicza Szkoła Zawodowa 

(wielozawodowa) – liczba uczniów 47.  

 

Klasa  Profil Przedmioty rozszerzone Liczba uczniów  

I Humanistyczno-

przyrodniczy 

Do wyboru od klasy II 30 
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II przyrodniczy Biologia, chemia, j. angielski 19 

społeczny Geografia, wos, j. angielski 19 

III przyrodniczy  Biologia, chemia, j. angielski 13 

społeczny Geografia, wos, j. angielski 20 

 

Klasa Zawody Liczba uczniów 

 

 

I 

Sprzedawca -1 

Mechanik pojazdów samochodowych -9 

Cukiernik - 1 

Fryzjer -4 

Monter instalacji i urządzeń sanitarnych -2 

Murarz-tynkarz-2 

Kucharz-1 

 

 

 

20 

 

 

 

II 

Sprzedawca -2 

Piekarz -1 

Cukiernik -2 

Fryzjer -3 

Ślusarz -2 

Monter inst. i urz. sanit. -1 

Stolarz-1 
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III 

Sprzedawca -4 

Mechanik pojazdów samochodowych -2 

Piekarz -3 

Cukiernik -1 

Fryzjer -2 

Murarz – tynkarz 1 

Ślusarz-2 
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Przewodniczący Komisji jak wygląda nabór do szkoły w porównaniu do lat poprzednich? 

 Zastępca Dyrektora ZS poinformowała, iż nabór z roku na rok systematycznie się 

zmniejsza. Nie są to drastyczne liczby. W zeszłym roku do LO nabór wynosił 38 uczniów a  

w tym roku nabór wyniósł 30 uczniów. Nabór spada o kilka osób z roku na rok. 

Radny Stanisław Budzyński powiedział, że w tym roku nabór do ZSZ jest większy o kilka 

osób w porównaniu do roku poprzedniego.  

Przewodniczący Komisji zapytał, jak wygląda współpraca z ZS w Lubrańcu-Marysinie jeśli 

chodzi o kierunki kształcenia? 

Zastępca Dyrektora ZS odpowiedziała, że nie ma wiedzy jak wyglądają rozmowy 

dyrektorów w tej kwestii. 

Radny Marek Jaskulski powiedział, że  w Kowalu znajdują się 3 szkoły ponadgimnazjalne. 

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że to jest jakaś szansa na przyszłość, ze w jednej 

miejscowości są 2 palcówki. Należy już podejść do nowych kierunków. W przyszłym roku 

szkolnym nabór będzie musiał wyglądać inaczej. Jest pomysł na zmianę wizerunku tych 

palcówek, aby stały się one atrakcyjne. Kwestia położenia palcówek i odległości od Gminy 

Brześć Kujawski ma gigantyczne znaczenie.  Być może w przyszłym roku uda się utworzyć 

typowych klas patronackich pod zakłady pracy, szczególnie w szkolnictwie zawodowym. 

Temat szkolnictwa zawodowego powinien zostać poruszony na najbliższej sesji, aby 

placówki były atrakcyjniejsze w stosunku do innych. Np. w miejscowości Stryków samorządy 

gminne przejmują szkoły ponadgimnazjalne i przekształcając je w szkoły zawodowe pod 

konkretne firmy. To zaczyna się sprawdzać, więc warto brać z tego przykład. Radny widzi dla 

dużą szansę dla placówek znajdujących się w Lubrańcu. Radny stwierdził, że już w szkole 

podstawowej trzeba będzie uczniom reklamować nowe kierunki, aby pozyskać potencjalnych 

kandydatów do danego typu szkoły.  
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Przewodniczący Komisji zapytał o wyniki matur w ZS  w Lubrańcu? Z informacji wynikało, 

że wyniki egzaminów w tej szkole wypadły bardzo dobrze. Powiatowe szkoły miały lepsze 

wyniki z egzaminów maturalnych w porównaniu do niektórych szkół włocławskich.  

Zastępca Dyrektora ZS poinformowała, iż zdawalność z języka polskiego, języków obcych 

zarówno w egzaminach ustnych i pisemnych wynosi 100%. W przypadku matematyki są 

zawsze 3-4 osoby, które nie uzyskały 30%. Zdarza się, że uczniom udaje się zdać egzamin 

poprawkowy w sierpniu. Obecnie są absolwenci 4 osoby, którzy po raz 4 nie zdali egzaminu 

maturalnego matematyki. Dyrektor nie wie, czy będą jeszcze przystępować dalej. Być może 

to wpływa na statystki zdawalności. Z głównych przedmiotów zdawalność wynosi 10%, z 

matematyki 95%.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że ZS w Lubrańcu utrzymuje poziom kształcenia od 

przeszło 30 lat.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, z jaką szkołą ZS w Lubrańcu współpracuje jeśli chodzi 

o organizacje egzaminów maturalnych? 

Zastępca Dyrektora ZS poinformowała, iż szkoła do lat współpracuje z ZS w Izbicy 

Kujawskiej.  

 

10) Problemy i potrzeby jednostki.  

Zastępca Dyrektora ZS poinformowała, iż bieżącym roku w szkole została wykonana 

inwestycja pn. Modernizacja instalacji centralnego ogrzewania. Wymieniono wszystkie rury i 

grzejniki w szkole. Obecnie trwa remont pomieszczeń szkolnych na potrzeby tymczasowego 

archiwum powiatowego. W przyszłości pomieszczenia te zostaną wykorzystane na potrzeby 

szkoły. (pokój dla pracowników, pielęgniarki i sekretariat). W roku 2017 planuje się dokonać 

termomodernizacji budynku szkoły polegającego na: 

a) Izolacji przeciwwilgociowej ścian piwnic; 

b) Docieplaniu ścian budynku szkoły i sali gimnastycznej; 

c) Wymianie poszycia dachowego; 

d) Dociepleniu stropodachu na szatni uczniowskiej; 

e) Wymianie rynien i rur spustowych na całym obiekcie; 

f) Wyminie wiatrołapu przed głównym wejściem do szkoły. 

Wewnątrz budynku szkoły należałoby przeprowadzić następując prace: 

a) Wymiana instalacji elektrycznej (obecnie aluminiowa) 

b) Remont podłóg na korytarzach i w salach lekcyjnych. 

Z wyposażenia należałoby wymienić komputery w pracowni informatycznej i bibliotece. 

Obecny sprzęt, który szkoła otrzymała w 2007 r. ze środków EFS, jest przestarzały i nie 

spełnia obecnych wymagań. Na istniejącym sprzęcie nie można zainstalować nowszego 

oprogramowania gdyż nie spełnia wymagań technicznych.  

Przewodniczący Komisji powiedział, ze część tych potrzeb jest w trakcie realizacji, a cześć 

została zawarta we wniosku przegłosowanym we wcześniejszych punktach porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy w domek znajdujący się przy szkole ma lokatora? 

Zastępca Dyrektora ZS odpowiedziała, że tak.  

Przewodniczący Komisji zapytał, jak się układa współpraca ze szkołą podstawowa i 

gimnazjum? Należy namawiać uczniów  tych szkół do wyboru szkół powiatowych.  

Zastępca Dyrektora ZS odpowiedziała, że uczniowie z ternu Lubrańca najczęściej wybierają 

szkoły włocławskie. Do szkoły uczęszczają uczniowie z Topólki, Boniewa, Izbicy 

Kujawskiej. Uczniowie szkół podstawowych i gimnazjum są zapraszani do szkoły na mecze, 

drzwi otwarte. Współpraca układa się bardzo dobrze.  

Radny Stanisław Budzyński powiedział, że m.in. po to organizuje konkurs „Mój Ci On 

Powiat Włocławski”, aby uczniowie gimnazjum i szkół podstawowych zapoznali się z ofertą 

szkół powiatowych. Według radnego najważniejszy jest przekaz informacji między uczniami. 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jeszcze jakieś pytania? 
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Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji podziękował Pani Zastępcy Dyrektora ZS w 

Lubrańcu.  

 

 

 

 

11) Zamkniecie obrad Komisji 

Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad dokonał 28 

października 2016 roku o godzinie 11:40  zamknięcia obrad Komisji Edukacji, Kultury i 

Sportu.  

 

 

 
    Przewodniczący Komisji  

Edukacji, Kultury i Sportu 

 

           Karol Matusiak 

         

 

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Marta Szarecka ………………………… 


